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 42/1  הנהלהפרוטוקול ישיבת 

  00:17שעה  –4.2021.30 חמישי יום 
 

אורית קופר, יחיעם  , יועצת משפטית –דליה בושינסקי  שמואלי,  ג'ניה מורגובסקי, ג'וליה קדם,  עמי ברן, שלמה ראובן : נוכחים
 איתי מרגלית, אליעזר בן ארוש, יאיר בייטלר, דורון ליבוביץ ,דני רייךסקיטל עופר אביטל, דני רייך,  

 
 גל לוי  – מנכ"ל

 
 סדר היום:

 פתיח יו"ר האיגוד מר עמי ברן* 
 1/24אישור פרוטוקול  *
 הדרכת מוגנות לחברי הנהלה *
 דוח מנכ"ל* 
 דוח מקצועי* 
 שונות* 
 

 : דו"ח יו"ר מר עמי ברן  .1
, האיגוד ממשיך  מקווה שכולם בסדר ומרגישים טוב ,אנחנו עדיין בתקופת מלחמה נקווה שבקרוב נחזור לפעילות מלאה

 לפעול ולקדם את הפעלות במסגרת המגבלות.  
 

 1/24מבקש לאשר את פרוטוקול              
 פה אחד. : מאושרהחלטה             

 
 דו"ח מנכ"ל מר גל לוי:  .2

 
אחוז במשרד התרבות והספורט ,הכנתי טיוטה   8המדינה הודיעה על קיצוץ של  2024עדכון בנושא תקציב : גל

 נמתין לנתונים מהמשרד ונעשה התאמה מדויקת.)צפוי קיצוץ במועדף,הכנות ושוטף(  8%ראשונית שכוללת קיצוץ 

תקנון ליגת מרכזי מצוינות נשלח אליכם במייל לאחר עבודה של איתי מגידי ורותי זינדל מול   :גל •
 ההתאחדות לספורט בתי ספר וכולל מספר שינויים במידה ואין הערות מבקש לאשר את התקנון ליגה.

 פה אחד.   : מאושרהחלטה

מני פלד הגיע לאיגוד ונתן המאות שמכסות את כלל הסכום שקבע פסק הדין שהוא נדרש   -משפטיות  •
₪ סכום זה הוא   147,407לשלם לאיגוד ,פסק דין אורן בוקשטיין התקבל האיגוד נדרש לשלם נכון לרגע זה  

ללא תחשיב שעות נוספות שישלח בהמשך, אנו שוקלים אפשרות ערעור אבל נכון לרגע זה נדרש להעביר  
 תשלום שיועבר עד סוף חודש פברואר. 

הפסק דין הוא במסגרת של מה שחשבנו ברף הגבוה שלו ,יש תחושה של אי  נוחות ברמת הצדק יש   דליה:
 תחושה של חוסר צדק אבל זאת הפסיקה וצריך לכבד אותה ולחשוב על ערעור כן או לא.

באופן עקרוני העדיפות היא לעבוד לא בחשבוניות ,התחלנו תהליך של העברת מאמנים לתלושי שכר   גל:
שעובדים יחסית ברוב  לא פשוט להעביר את כולם יחד בשלב מסוים ממליץ להעביר גם את השופטים 

 התחרויות לתלוש שכר. 
 זאת אכן גם מגמה שבית הדין לעבודה מוביל ומעדיך שאנשים יועסקו בתלוש שכר. דליה:

 שרון זאבי העברת תוכנית מוגנות במצגת מסודרת לחברי הוועד המנהל.  •
 נושא חשוב שחייב להיות מוסבר כל הזמן  אליעזר:

 אנחנו עכשיו מתחילים סבב סדנאות באגודות ששרון תוביל לאתלטים ולצוות ומאמנים.  גל:
הייתה תחרות מצוינת הענות מעולה של האתלטיות אירוע מושקע מאד   25.12תחרות אתלטנה  גל: •

כנס נשים משמעותי ורציני בהובלת אורלי כלל הרצאה של יעל    27.12, שמתחיל לייצר מסורת כל שנה
 לבנות. תארד וסדנת שוקולד חווייתי 

בית הדין של האיגוד מתכנס לאחר הרבה זמן הגיע בקשה לכנס אותו של אגודת הפועל כפ"ס בנושא   •
 יתקיים הדיון .    8.2.2024שחרור אתלטים מאגודתם למכבי ת"א ומכבי רשל"צ ,ב

   8-10דיון בוועד האולימפי על נושא המשחקים האולימפיים הערכות למשלחת וציפיות ל -1.1.2024 •
 אתלטים. 
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אתלטים ואתלטיות והתמקדות בשפת גוף של   60קיימנו סדנת עמידה מול מצלמה בסיוע הטופ טים ל  4.1 •
 השחקנית ורד פלדמן. 

ובדיקות מסוגים  הסכם שיבא איגוד האתלטיקה נחתם בחודש שעבר ,בית החולים יספק שירותי רפואה  •
כמו חיילים לדוגמא ויקדם את התורים   17שונים במחירים מסובסדים לאתלטים לא יכולים להציג טופס 

 שעות .  48לעד 
כב מנציגי אגודות שונות ותרוכז על ידיד רותי זינדל  ועדת תשתיות בראשות עופר אביטל תתכנס מחר ותור •

 רכזת תחום ילדים כשהמטרה העיקרית שלה היא הגדלת כמות הפעילים בענף . 

 טקס מצטיינים של הוועד האולימפי מארו טפרי זכה בפרס הישג יוצא דופן ,עמי ואני נכחנו בטקס.  14.1 •
תחרויות כביש לצד   4מכביה נערכה ישיבה ראשונה ,מכבי עולמי מבקשים לבחון אפשרות לקיים סבב    •

 התחרות המסורתית עד סוף החודש תועבר הצעת מחיר מסודרת מהאיגוד למכביה. 
שיפוץ מכון וינגייט יצא לדרך ותוך חצי שנה יגמר השלב של שיפוץ המסלול ויעברו למבנים ולציוד הנלווה   •

מיליון ,בעזרת ז'ק כהן ועמית   19ועד שנה המתקן יהיה מוכן לפי לוחות הזמנים היקף התקציב יעמוד על  
 נאמן אנו מסיימים את אפיון מכרז הציוד המקצועי לטובת המכון .  

שיפוץ הדר יוסף הסתיים השלב הראשון ממתינים להגעת הצוות הזר מרומניה שעושה את הציפוי   •
 הסינתטי והסימונים, לוקח הרבה זמן לצערי כרגע מבחינת הלוז יסתיים  

 ,עונת חורף לא פשוטה מבחינת מתקנים.  גביע החורף עבר לירושלים כי המתקן בת"א לא מוכן •

מטר כולם מוזמנים האיגוד יארח   10,000בריצה ל Dתתקיים ברשל"צ תחרות צאלנג דרגה  15.2.2024 •
 אתלטים מאירופה ואתיופיה וקניה. 

נערך ערב מצטייני איגוד באופן מצומצם וצנוע בגלל המלחמה היה ערב מכובד וניתן הכבוד על   23.1.2024 •
 ההישגים של האתלטים והמאמנים .  

גילינו שבאופן לא מבוקר   2023בבדיקה עצמית  שביצענו על עלות שכר מנכ"ל לשנת  -חריגת שכר מנכ"ל  •
₪ ,החריגה היא בגלל טעות של אנשי המקצוע הנהלת החשבונות ורו"ח באיך   18,000קיימת חריגה של 

 מחשבים עלות ,לא נלקחו בחשבון הזקופות על הטבות ולכן יש חריגה . 
שדרש  משרד רו"ח מבקר של משרד הספורט להטעות התגלתה כי נדרשנו להעביר דוח תמחיר וזקופות  

 שגילינו את הטעות.  2023,ואנו בחרנו לעשות בדיקה כבר על  2022מסמכים אלה בעבור ביקרות 
לפי כללי החשב הכללי אפשרי אחת לשלוש שנים דיווח עצמי על טעות בהנהלות ולכן קיבלתם את המכתב  

שישלח בתחילת חודש פברואר לחשב הכללי ולמשרד התרבות והספורט וועדת התמיכות על מנת לתקן  
 הטעות ולהחזיר את סכום החריגה במידה ויאשרו . 

 מבקש לאשר את נוסח המכתב 
 נוסח המכתב פה אחד.   : מאושרהחלטה

 נראה שנעשת עבודה טובה בהרבה מישורים יחד  :עופר
 
 

 
 

 1/24ריכוז החלטות ישיבת איגוד 
מספר 

 החלטה
 תאריך יעד אחריות לביצוע החלטה

 מאושר הנהלה  7/23אישור פרוטוקול  . 1
 מאושר הנהלה  אישור תקנון ליגת מרכזי מצויינת . 2
 מאושר הנהלה  אישור נוסח מכתב לחשב הכללי . 3
 
 
 
 
 
 
 

 ______________________                                               ______________________________ 
 רוגל נחום : םרש                                               יו"ר איגוד האתלטיקה בישראל  –עמי ברן  


